

# F-TEKNOLOGSEKTIONEN

PROTOKOLL FÖRT VID STYRETMÖTE 2008-05-05

**Tid: 12.00–13.00**

**Plats: Styretrummet**

## Närvarande

**ORDFÖRANDE: JOHAN HILLERGRÉN**  
**VICE ORDFÖRANDE: LINUS EKLUND**  
**KASSÖR: JOHAN AXELSSON**  
**SEKRETERARE: JAKOB ANDERSSON**  
**LEDAMOT: JOHAN GILL**  
**ORDFÖRANDE F6: KRISTIAN LARSSON**  
**ORDFÖRANDE DP: RICHARD ABRAHAMSSON**  
**ORDFÖRANDE FNOLLK: SOFIA GUNNARSSON**  
**ORDFÖRANDE SNF: NIKLAS JAKOBSSON**  
**LEDAMOT FOC: ANTON WAHNSTRÖM**  
**ORDFÖRANDE FARM: JOAKIM OLSSON**

## § 1 MÖTETS ÖPPNANDE

Mötet öppnas.

## § 2 RAPPORT FRÅN F6

F6 har lyckats få ihop sökande till nästa år. Verkar bli sju stycken.

## § 3 RAPPORT FRÅN DP

DP är klara med sin aspning och ser framemot invalet imorgon.

## § 4 RAPPORT FRÅN FNOLLK

FNOLLK skall ha phadderdup på fredag.

## § 5 RAPPORT FRÅN SNF

SNF ordnar BSD på torsdag och det ser tyvärr ut att bli vakant på posten som vice ordförande i SNF.

## § 6 RAPPORT FRÅN FOC

Foc ställde ut sina flipperspel på Valborgskalaset.

## § 7 RAPPORT FRÅN KÄRNSTYRET

Hiller har varit på årets sista KO-möte. Där hände inte så mycket mer än att KO drog en massa ordvitsar.

## § 8 MOTIONER

DP har lämnat in en motion på papper som vi tyvärr missat att anslå. Motionen handlar om förändring av uppdelningen av Skrubben. Vi anser dock att det inte är något som Sektionsmötet skall besluta om och alltså kommer vi yrka på avslag.

SNF har också lagt en motion om att lotta ut biobiljetter bland de som svarar på kursutvärderingarna. Vi kommer fram till att PU bör kunna erbjuda ett pris på 30 kr per biljett när vi köper så pass många. Vi är för motionen.

Motionen om införskaffande av häfvutrustning som bordlades på förra mötet skall upp igen. Eftersom den bordlades så behöver vi dock inget yttrande.

## § 9 VALBEREDNING

Som vi tidigare befarat kunde inte de oberoende teknologerna medverka i valberedningen. Marie Doverbo, Jonas Einarsson och Joel Goop har istället stuttit med. Eftersom dessa personer inte blivit valda av sektionmötet skall vi berätta detta som en meddelandepunkt på sektionmötet.

## § 10 OMSITS

Jakob skall maila ut en påminnelse. Vi bestämmer att sista anmälningdag är torsdagen den 8 maj. Sofia skall undersöka om vi kan få boka Canyon och vara i det lilla rummet. Om inte det går så har vi Hilbert som backup. Tanken är att omsitsen skall gå runt ekonomiskt. Vi sätter 80 kr som pris. Jakob ordnar fram en meny och Hiller och Gill handlar på fredag. Alla utom Axelsson, Foten och Hiller hjälper sedan till med matlagningen på lördag.

## § 11 SEKTIONSMÖTE

Våge fick aldrig någon present i höstas och vi skall därför se till att han får en extra fin present denna gång.

## § 12 ÖVERLÄMNING

Förra året gjordes en överlämning tillsammans med Cederwall, KS och Huset nere i Alf Åkerman. Vi vill göra samma sak igen så Hiller skall kontakta Cederwall, Sunčana och Åke.

## § 13 JÄMSTÄLLDHETSUTBILDNINGEN

Linus har börjat skissa på en jämställdhetsutbildning att hålla innan nollningen. Tanken är att den skall gå av stapeln någon dag i veckan innan nollorna kommer och att det blir ungefär klockan 10 till 14 i Scaniaalen. Vi vill att phaddergruppscheferna plus en till representant från varje phaddergrupp skall delta.

## § 14 VERKSAMHETSPLAN

Vi skall göra en preliminär verksamhetsplan inför nästa år att presentera på sektionmötet. Hiller skall skriva ihop den och vi vill ha med följande punkter:

- Utvärdering av vilka föreningar vi har och varför.
- Förbereda inför kårobligatoriet avskaffande (sektionsavgiften)
- Bevarandet av alla studieplatser
- Fortsatt upprustning av Focus
- Uppförandet på sektionen

## § 15 FESTANSVARIG

Vi diskuterade vem som skall vara festansvarig i framtiden. På andra sektioner fördelar det sig ungefär 50/50 mellan vice ordförande och sexmästaren. Vi kommer fram till att nästa års styre får bestämma själva.

## § 16 NÄSTA MÖTE

Nästa möte hålls redan på torsdag, dvs. 8 maj.

## § 17 MÖTET AVSLUTAS

Mötet avslutades.

Johan Hillergren  
Ordförande

Jakob Andersson  
Sekreterare